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  PROTOKÓŁ NR XXI/2020 

Z SESJI RADY GMINY W DOBRONIU 

W DNIU 26 LISTOPADA 2020 R. 

WIDEOKONFERENCJA 

W KOMUNIKATORZE ZOOM 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 11.00. 

 

1. Otwarcie XXI sesji Rady Gminy w Dobroniu i stwierdzenie 

kworum: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu Janusz Szerffel otwierając XX 

sesję Rady Gminy powitał radnych oraz osoby biorące udział w sesji. 
Poinformował, że zgodnie z art. 20. 1b ustawy o samorządzie gminnym 

obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób 
zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, że na podstawie listy obecności obecnych 

jest 14 radnych, na ogólną liczbę 15 radnych, a więc obrady są prawomocne. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. Robert Jarzębak – Wójt Gminy Dobroń; 

2. Mirosław Rżanek – Sekretarz Gminy Dobroń; 
3. Karolina Piekarczyk-Kopcińska – Radca Prawny UG w Dobroniu, 

4. Monika Rybak – Dyrektor Dobrońskiego Centrum Kultury, 

5. Adrianna Prusisz – Przewodnicząca Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Dobroniu.  

 
O terminie sesji radni zostali powiadomieni pisemnie. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad: 

 
- Przewodniczący Rady Gminy J. Szerffel poinformował, że Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję, zapytał, czy są 
wnioski do porządku obrad? 

 
- Brak wniosków do porządku obrad. 

 
Porządek XXI Sesji Rady Gminy w Dobroniu: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Korespondencja i sprawy różne. 

4. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach podejmowanych w 

okresie od ostatniej sesji Rady Gminy. 

5. Informacja z realizacji zadań w zakresie przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie realizowanych przez Gminnych Zespół Interdyscyplinarny w 

Dobroniu.  

6. Sprawozdanie z działalności Dobrońskiego Centrum Kultury.  

7. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych działających na 

terenie Gminy Dobroń.  

8. Informacja z działalności Klubów Sportowych działających na terenie 

Gminy Dobroń. 

9. Informacja o realizacji inwestycji zaplanowanych na rok 2020 na terenie 

gminy Dobroń.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2020-2031 (opinia K. 

Rozwoju). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2020 (opinia K. Rozwoju). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych (opinia K. Rolnictwa). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2021 roku (opinia K. 

Rolnictwa). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

podjęcie działań mających na celu przyjęcie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa na rzecz Gminy 

Dobroń (opinia K. Rolnictwa). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu 

współpracy Gminy Dobroń z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2021 rok" (opinia K. Kultury). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 

Rejonowego w Łasku na uchwałę Nr III/26/2019 Rady Gminy w Dobroniu 

z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg gminnych i dróg będących w zarządzie 

gminy na cele niewiązane z potrzebami zarządzania drogami lub 

potrzebami ruchu drogowego (opinia K. Skarg, wniosków i petycji). 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób 

bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 

opiekuńczymi (opinia K. Rozwoju). 
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18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego za udział członków OSP z Gminy Dobroń w 

działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub gminę (opinia K. Rozwoju). 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej budowy oświetlenia na ul. Słonecznej i ulicach przyległych w 

miejscowości Dobroń (opinia K. Skarg, Wniosków i Petycji). 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z 

wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dobroń za lata 

2018-2019” (opinia K. Rolnictwa). 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 

tej opłaty (opinia K. Rozwoju). 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości (opinia K. Rozwoju). 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym (opinia K. Rozwoju). 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju 

dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich 

świadczenia oraz wysokości cen za te usługi (opinia K. Rozwoju). 

25. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XX/2020 z sesji Rady Gminy. 

26. Zamknięcie sesji.  

 
3. Korespondencja i sprawy różne: 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że w 

dniu 12.12.2020 r. do Przewodniczącego Rady Gminy w Dobroniu wpłynął 

projekt budżetu gminy Dobroń na rok 2021, materiały informacyjne do 

projektu budżetu gminy Dobroń na rok 2021 oraz projekt wpf na lata 2021-

2031. Radni otrzymali ww. materiały wraz z materiami na sesje.  

 
4. Informacja Wójta Gminy o ważniejszych decyzjach 

podejmowanych w okresie od ostatniej sesji Rady Gminy: 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że gmina uzyskała 
dofinasowania zewnętrze w zakresie wyposażenia sali gimnastycznej przy SP 

w Chechle Drugim. Są to min.: maszyna do podawania piłek, wyposażenie 

siłowni, a kwota dofinasowania jest na poziomie 70 tys. złotych. Środki te 
pochodziły z budżetu województwa łódzkiego. Ponadto otrzymaliśmy 
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dofinasowanie do budowy boiska wielofunkcyjnego przy klubie sportowym 
„ISKRA” w Dobroniu. Zadanie rozpoczniemy na początku grudnia br. a 

dofinasowanie jest na poziomie 27 tys. złotych i będzie to boisko do piłki 

plażowej. Ponadto otrzymaliśmy dodatkową subwencje oświatową na kwotę 
55 tys. złotych, w ramach której planujemy zakupy sprzętu do gry w 

siatkowe i piłkę nożną oraz sprzęt do ćwiczeń korekcyjnych. Poinformował, 
że na naszych drogach wykonywaliśmy prace, które polegały na 

sprzątaniu przy drogach gminnych i powiatowych, podsypywaliśmy pobocza, 
wyrównywaliśmy drogi gminne te które są drogami gruntowymi. Ponadto 

zakończyliśmy prace przy budowie chodnika w miejscowości Orpelów w 
ramach zadania z funduszu sołeckiego z 2020 r., a jest to 210 metrów. 

Realizowaliśmy prace związane z odbiorem odpadów przez firmę Eko-region. 
Jeśli chodzi o drogi gruntowe to realizowaliśmy prace związane z 

uzupełnianiem nawierzchni kruszywem. Gmina złożyła 2 wnioski na remont 
z programu tzn. Funduszu Dróg Lokalnych, pierwszy wniosek opiewa na 8 

mln złotych – rozbudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Markówka, 
a drugim na budowę domu kultury na kwotę 10 mln złotych. Planujemy w 

ramach tego wniosku zakupić budynek po GS w Dobroniu na potrzeby domu 

kultury, aby od nowego roku moc realizować ww. inwestycje. Poinformował, 
że w bieżącym miesiącu złożyliśmy wniosek do ŁOM w zakresie budowy 

nowej sali gimnastycznej przy SP w Mogilnie Dużym. Będzie ona w 
budowanie pasywnym, ale nie będzie taka duża jak w Chechle Drugim. 

Stwierdził, że ogłosiliśmy przetarg na remont drogi na ul. Słowackiego w 
Dobroniu i wygrała go firma „Dromag”. Koszt ww. inwestycji to 1 mln 200 

tys. złotych. Zaznaczył, że w wyniku przetargu firma „EKO-region” będzie 
realizowała odbiór i zagospodarowanie odpadów na terenie gminy Dobroń. 

Ponadto wyłoniliśmy w przetargu firmę, która będzie wykonywać nakładki 
asfaltowe w miejscowości Dobroń i Chechło, tj. dwie ulice. Poinformował, ze 

w tym roku planujemy jeszcze ogłosić jeden przetarg na budowę oświetlenia 
ulicznego w naszej gminie. W dniu 19 listopada br. zakończyły się wszystkie 

prace odbioru dokumentów związanych z zakończeniem budowy Sali w 
Chechle Drugim, a teraz będziemy rozliczać się z UM w Łodzi.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Radny D. Becht stwierdził, że wiemy jakie problemy generowała budowa 
sali w Chechle w ww. budownictwie tzn. pasywnym. Jak wygląda teraz 

sytuacja związana z obiorami ww. Sali? 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że ww. sala otrzymała 
certyfikat w systemie tzn. budownictwa passywengo z instytutu w 

Niemczech. Jest niewiele budynków w Polsce ma taki certyfikat, a warunkiem 
rozliczenia dotacji z środków UM w Łodzi było posiadanie ww. certyfikatu. 

Ponadto robiona była próba szczelności budynku sali. Obecnie mamy tylko 
dofinasowania środków do budowy sali gimnastycznych w tzn. budownictwie 

pasywnym, wobec czego również w tym systemie budownictwa będzie 
budynek przy SP w Mogilnie Dużym. W tym monecie budynki w ww. systemie 

nie kończą się uzyskaniem certyfikatu, tylko wskazaniem że są to 
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podwyższone normy energetyczne. Dlatego takie zmiany wpływają na 
łatwiejszą realizacje takich inwestycji. Zaznaczył, że budowy takie są ciężkie 

dla wykonawców, ponieważ nie ma wiele takich inwestycji zrealizowanych na 

terenie naszego kraju, co wiąże się z bardzo dużymi wyzwaniami dla 
Wykonawcy. Stwierdził, że w programie Łódzkiej Telewizji TVP3 

prezentowaliśmy już zrealizowaną ww. inwestycje i wprowadzone 
rozwiązania oszczędzające wykorzystanie energii. Koszt sali jest na poziomie 

ok. 10 mln złotych, a kwota dofinasowania jest na poziomie powyżej 6 mln 
złotych z środków woj. łódzkiego. Ponadto powstało tak nowe przedszkole, 

na którego funkcjonowanie otrzymaliśmy dofinasowanie na kotwę ok. 800 
ty. złotych.  

 
- Radna H. Grącka zapytała, jaki gabaryt będzie miała planowana sala w 

Mogilnie Dużym? Słyszeliśmy z wypowiedzi Wójta, że będzie ona mniejsza 
niż obecnie oddana do użytku w Chechle Drugim. Czy związane jest to z 

mniejszą powierzchnią boiska czy z mniejszym zapleczem? 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że zaplecze socjalne będzie 

mniejsze, nie będzie tam przedszkola, a boisko sportowe będzie miało takie 
same wymiary.  

 
- Radny D. Becht zapytał, czy na chwile obecną jest już projekt stworzony 

ww. sali? Ponieważ środki w budżecie są już na nią zapisane. Radni nie 
wiedzą, jak ma wyglądać ta sala.  

 
- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że ze względu na pandemie 

nie spotykamy się w urzędzie na posiedzeniach rady, aby pewne kwestie 
można będzie przedyskutować. Pewien zarys sali mamy już opracowany.  

 
- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że sala w Mogilnie Duży 

będzie inaczej budowana. Do ŁOM została złożona tzn. „fiszka”, obiekt o 
powierzchni około 800 m2, a podczas konsultacji i mając już doświadczenie 

z budową sali w Chechle Drugim będziemy go budować z trybie zaprojektuj 

i wybuduj. Czyli nie tworzymy osobo projektu i dalej wybieramy wykonawcę, 
czyli jeden wykonawca realizuje te dwa etapy inwestycji. gmina tworzy 

jedynie program funkcjonalno-użytkowy dl tej inwestycji, w ramach którego 
będzie można określić podstawowe paramenty jakie musi ww. budynek 

spełniać. W obecnym momencie nie ma projektu, są wykonane podstawowe 
parametry w programie funkcjonalno-użytkowym. Ten dokument zawiera 

kilkadziesiąt stron opisujących przedmiot przetargu. Będziemy jako gmina 
uczestniczyć w formule i wnosić uwagi, ale podstawowe parametru w ww. 

programie będą zapisane. Następnie wniosek musi przechodzi wszystkie 
procedury w ŁOM, przechodzi do UM w Łodzi, gdzie jest sprawdzamy. Gmina 

następnie przechodzi to przetargu, w trybie zaprojektuj i wybuduj.  
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że ŁOM dał zgodę na 
dofinasowanie z ich środków budowy ww. sali. Jest to jedna z ostatnich 

inwestycji skierowanych na gminę w obecnym okresie programowania. 
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Ponadto podziękował pracownikom UG za prace nad tą inwestycji. Realizacja 
ww. planowanej inwestycji to rok 2023.  

 

- Brak dalszej dyskusji.  
 

 
5. Informacja z realizacji zadań w zakresie przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie realizowanych przez Gminnych Zespół 
Interdyscyplinarny w Dobroniu: 

 
– Przewodnicząca Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Dobroniu 

Adrianna Prusisz poinformowała, że od lipca br. jestem Przewodniczącą GZI 
w Dobroniu. Współpracujemy z GOPS w Dobroniu, z GKRPA w Dobroniu, z 

Policją, jednostkami oświaty, Ośrodkiem Zdrowia, a także z Kuratorami 
sprawującymi nadzór terenie gminy. Gminny Zespół Interdyscyplinarny 

prowadzi działania mające na celu przeciwdziałania przemocy na terenie 
gminy Dobroń. przekazane w tym temacie materiały zawierają zakres działań 

jakie realizujemy w okresie ostatnich 3 lat. W obecny momencie pandemia 

zmieniała nasz tryb pracy. Zgodnie z zaleceniami MRPIPS praca zespołu, 
kiedy jest to możliwe jest realizowana po przez wyłączenie bezpośredniego 

kontaktu. Cały czas pracujemy z rodzicami nad problemami, pozostajemy w 
kontakcie telefonicznym, a Policja prowadzi monitoring w środowisku.   

 
- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
- Brak dyskusji.  

 

- Rada Gminy przyjęła Informacje z realizacji zadań w zakresie 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie realizowanych przez Gminnych 

Zespół Interdyscyplinarny w Dobroniu. Stanowi ona załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu.  

 

6. Sprawozdanie z działalności Dobrońskiego Centrum Kultury: 

- Dyrektor Dobrońskiego Centrum Kultury Moniki Rybak poinformowała, że 

w 2019 roku został zorganizowany bardzo szeroki wachlarz imprez 

kulturalno-rozrywkowych skierowanych do dzieci, młodzieży i mieszkańców 

naszej gminy. Przedstawione zostały wszystkie imprezy, które miały 

miejsce w roku 2019. Poinformowała, że w poprzednim roku przeniesiona 

została do nowego budynku Gminna Biblioteka Publiczna. Pomieszczenie po 

bibliotece, zajmujące się w SP w Dobroniu zostało zaadaptowane na 

potrzeby teatru Spokoleń. Poinformowała, że tak jak w poprzednich latach 

DCK pokrywa koszty pracy grup należących do instytucji. Zaznaczyła, że już 

po raz 3 biblioteka otrzymała dofinasowanie z Biblioteki Narodowej na zakup 

nowości wydawniczych. Wszystkie przedsięwzięcia zamieszczone są w 
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sprawozdaniu. Sprawozdanie z działalności Dobrońskiego Centrum Kultury 

za rok 2019 stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  
 

- Rada Gminy przyjęła Sprawozdanie z działalności Dobrońskiego Centrum 

Kultury za rok 2019.  
 

 
7. Informacja z działalności Ochotniczych Straży Pożarnych 

działających na terenie Gminy Dobroń: 
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Wójt Gminy Dobroń R. Jarzębak poinformował, że przekuje podziękowania 
od Komendanta PSP w Pabianicach st. bryg. Pana A. Bohdanowicza dla 

Radnych gminy Dobroń oraz strażakom z OSP. Zaznaczył, że straże OSP z 
naszego terenu są dobrze wyposażone, podziękował za prace strażakom 

szczególnie teraz w czasie pandemii oraz za poświecenie w czasie 
wykonywania tych trudnych, ratujących życie działaniach. Zaznaczył, że 

strażacy z terenu gminy Dobroń są dobrze przeszkoleni i widoczni podczas 

konkursów na terenie powiatu pabianickiego, gdzie zajmują wysoko miejsca 
w zestawieniu.  

 
- Wiceprzewodnicząca Rady Gminy w Dobroniu M. Wolna zaznaczyła, że 

jednostka OSP Ldzań dostała w roku 2018 kwotę 80 tys. złotych z budżetu 
na karosację samochodu. Zwróciła uwagę, że w zestawieniach jednostek z 

terenu gminy OSP Ldzań wyjazdowość jest duża, dlatego tak zasadne jest 
dofinasowanie wszystkich jednostek w sprzęt.  

 
- Radny A. Pułanecki zaznaczył, że jest przedstawicielem OSP Markówka, 

która również jest wysoko w zestawieniach, jeśli chodzi o wyjazdowość. 
Ponadto warto zwrócić uwagę, że jednostki są częściej wzywane do zagrożeń, 

jeśli faktycznie jest dobrze doposażona w sprzęt. Podziękował pracownikom 
UG i podziękował za wpisanie do projektu budżetu na rok 2021 kwoty na 

zakup nowego samochodu dla OSP Markówka.  

 
- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel podziękował za 

współprace z OSP z trenu gminy Dobroń oraz Komendantowi PSP w 
Pabianicach st. bryg. Panu A. Bohdanowiczowi.  

 
- Rada Gminy przyjęła Informacje z działalności Ochotniczych Straży 

Pożarnych działających na terenie Gminy Dobroń za rok 2019. Informacje z 
działalności PSP w Pabianiach oraz z OSP z terenu gminy Dobroń stanowią 

załącznik nr 4 niniejszego protokołu. 
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8. Informacja z działalności Klubów Sportowych działających na 
terenie Gminy Dobroń: 

 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  
 

- Rada Gminy przyjęła Informacje z działalności Klubów Sportowych 
działających na terenie Gminy Dobroń za rok 2019 i 2020. Informacje 

stanowią załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 

 
9. Informacja o realizacji inwestycji zaplanowanych na rok 2020 na 

terenie gminy Dobroń: 
 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Brak dyskusji.  

 
- Rada Gminy przyjęła Informacje o realizacji inwestycji zaplanowanych na 

rok 2020 na terenie gminy Dobroń. Stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu.  

 
 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Dobroń na lata 2020-2031: 

 
- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 20/74/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/159/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- bez radnego D. Bechta, skład Rady 14 obecnych radnych; 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/159/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Dobroń na lata 2020-2031. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale 

Budżetowej Gminy Dobroń na rok 2020: 

- z radnym D. Bechtem, skład Rady 15 obecnych radnych; 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 20/75/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/160/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 15 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/160/20 w sprawie zmian w Uchwale Budżetowej 

Gminy Dobroń na rok 2020. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinie nr 20/55/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/161/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 15 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXI/161/20 w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego na 2021 roku: 
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- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jak wygląda 
naliczenie podatku rolnego oraz przedstawił procedurę konsultacji stawki z 

Izbą Rolna.   

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinie nr 20/56/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

- Wiceprzewodniczący Rady Gminy w Dobroniu T. Różański stwierdził, że jeśli 
suma podatki rolnego, który wpływa do gminy byłaby większa to był by sens. 

Jeśli minimalnie zmniejszamy pod stawki ministerialnej ww. podatek to 
myślę, że jest to dobre rozwiązanie. Zaznaczył, że jest to tak nieduży wpływ 

do gminy, że można było nawet uchwalić stawki maksymalne.  

- Radny A. Pułanecki zaznaczył, że gmina ościenna Dłutów co roku ustala 

maksymalne stawki ww. podatku.  

- Bark dalszej dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/162/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 15 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/162/20 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta dla celów podatku rolnego na 2021 roku. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
podjęcie działań mających na celu przyjęcie w drodze darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Skarbu Państwa na rzecz 

Gminy Dobroń: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 

odczytał pozytywną opinie nr 20/57/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/163/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 15 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/163/20 w sprawie wyrażenia zgody na podjęcie 
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działań mających na celu przyjęcie w drodze darowizny nieruchomości 

stanowiących własność Skarbu Państwa na rzecz Gminy Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia "Programu 

współpracy Gminy Dobroń z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2021 rok": 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
-  Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, zdrowia i Sportu H. Gracka 

odczytał pozytywną opinie nr 17/40/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/164/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Bez radnych: D. Korczaka, A. Fątner-Dregier, skład Rady 13 obecnych 

radych na posiedzeniu;  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/164/20 w sprawie uchwalenia "Programu 
współpracy Gminy Dobroń z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie, prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok". 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora 
Rejonowego w Łasku na uchwałę Nr III/26/2019 Rady Gminy w 

Dobroniu z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia wysokości 
stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg gminnych i dróg 

będących w zarządzie gminy na cele niewiązane z potrzebami 

zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że prokuratura ma 

prawo sprawdzać uchwały wydane przez Rady Gminy, nawet z kilku lat 
wstecz. Badane są uchwały w dość szerokim zakresie. Jeśli chodzi o ww. 
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uchwałę Prokurator stwierdził, że Rada Gminy w sposób nieuprawniony użyła 
sformułowania „rok kalendarzowy”, a miała tylko upoważnienie do użycia 

„rok”. Rada musi przestrzegać wyższych aktów, a Prokurator występuje do 

WSA o unieważnienia aktu i Rada musi się ustosunkować do treści zarzutów. 
Rada Gminy po przeanalizowaniu zarzutów faktycznie stwierdził, że przychyla 

się co do zarzutów. Rada Gminy w projekcie uchwały zgadza się ze 
stanowiskiem Prokuratora i przekazuje swoje stanowisko do WSA w Łodzi.  

 
-  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Górny odczytał opinie 

nr 9/13/2020 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

- Brak daleszej dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/165/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Bez radnej A. Fątner-Dregier, skład Rady 14 obecnych radych na 

posiedzeniu;  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/165/20 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Łodzi skargi Prokuratora Rejonowego w Łasku na 

uchwałę Nr III/26/2019 Rady Gminy w Dobroniu z dnia 28 lutego 2019 r. w 
sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 1m2 pasa drogowego 

dróg gminnych i dróg będących w zarządzie gminy na cele niewiązane z 

potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu drogowego. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku 
dla osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z 

usługami opiekuńczymi: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 20/76/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/166/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Bez radnej A. Fątner-Dregier, skład Rady 14 obecnych radych na 

posiedzeniu;  
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- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/166/20 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych lub w 

schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
ekwiwalentu pieniężnego za udział członków OSP z Gminy Dobroń w 

działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym 

przez Państwową Straż Pożarną lub gminę: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
- Radny A. Pułanecki stwierdził, że ustawowo musi być przez Rade Gminy 

ustalona stawka. Zaznaczył, że nie wszystkie jednostki z tego korzystają, a 
wiemy ze w innych gminach ww. stawka jest dużo wyższa. Zaznaczył, że nie 

będzie brał udziału w ww. glosowaniu, proszę potraktować mnie jako osobę 
nieobecną. Nie byłoby zgodne z prawem, jeśli sam ustałabym sobie jako 

radny strażak wynagrodzenie.  
 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że w związku z 
zastrzeżeniem Radnego A. Pułaneckiego, jeśli chodzi o wyłączenie się z 

głosowania. W mojej ocenie nie ma potrzeby wyłączenia się radnego z części 

obrad, ponieważ nie jest to indywidualna sprawa.  
 

- Radny A. Pułanecki stwierdził, że nie będzie jednak brał udziału w 
głosowaniu. 

 
- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel stwierdził, że radni są 

przedstawicielami różnych instytucji i musimy brać udział w glosowaniach na 
sesji.  

 
- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że co innym jest z 

formalnego punktu wyłączenie się radnego z głosowania, a czym innym jest 
wstrzymanie się lub nie wzięcie udziału w glosowaniu do czego radny ma 

prawo.  
 

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 20/77/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

- Brak dalszej dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/167/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  
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- Bez radnej A. Fątner-Dregier, bez radnego A. Pułaneckiego: skład Rady 13 

obecnych radych na posiedzeniu;  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 13 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXI/167/20 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego za udział członków OSP z Gminy Dobroń w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym organizowanym przez Państwową 

Straż Pożarną lub gminę. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 
dotyczącej budowy oświetlenia na ul. Słonecznej i ulicach 

przyległych w miejscowości Dobroń: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

-  Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji P. Górny odczytał opinie 
nr 8/12/2020 Komisji w sprawie w/w projektu uchwały. Opinia stanowi 

załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/168/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Bez radnego D. Bechta: skład Rady 14 obecnych radych na posiedzeniu;  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/168/20 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 
budowy oświetlenia na ul. Słonecznej i ulicach przyległych w miejscowości 

Dobroń. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

- Wiceprzewodniczący rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy każda 
wnoszona petycja musi być rozstrzygnięta w formie uchwały? Czy jeśli jest 

zasada bądź niezasadna? Czy wystarczy informacja od Wójt?  

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jeśli z tytułu i treści 

wynika fakt, że jest to petycja kierowana do Rady Gminy i spełnia wymogi 

formalno-ustawowe to Rada musi ją rozpatrzyć.  

- Wiceprzewodniczący rady Gminy w Dobroniu T. Różański zapytał, czy jeśli 

petycja byłaby kierowana do Wójta to również rada Gminy musiałby ja 

rozpatrzyć? 
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- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że jeśli z treści petycji 
wynikałaby, że Wójta nie może podjąć decyzji dotyczącej przesunięć środków 

na realizacje petycji, to rada gminy i tak berze udział w pracach związanych 

ze zmiana budżetu, aby moc taka petycje przez Wójta rozpatrzyć. To uchwała 
Rady Gminy zabezpieczałaby odpowiednie środki za realizacje zadania 

zawartego w petycji.   

- Wiceprzewodniczący rady Gminy w Dobroniu T. Różański zaznaczył, że 

czasami są duże inwestycje, ale są też małe zadania do realizacji. Sam Wójt 

może podejmować inicjatywny, w zakresie niedużych inwestycje, a nie za 

każdym razem pytać Rady.  

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że zgadza się z 
wypowiedzą, ale rozpatrują każda sprawę, należy zwrócić uwagę na fakt 

uzasadnienia rozpatrywanej petycji. Problem, który zgłaszają mieszkańcy 

może być złożony i wymaga nakładów inwestycyjnych. Czy innym jest 
wydatkowania środków z budżetu na określone działa, a czym innym jest 

petycja, która wskazuje na wprowadzenie dodatkowych środków do budżetu 
na wykonanie nowego zadania. Zmiany budżetu jest to kompetencja rady 

Gminy. Zadania wskazane w petycji wykraczają poza zadania związane z 

inwestycjami już wskazanymi w budżecie. 

 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Raportu z 
wykonania Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dobroń za lata 

2018-2019”: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

-  Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska A. Pułanecki 
odczytał pozytywną opinie nr 20/58/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/169/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Bez radnego P. Górnego, skład Rady 14 obecnych radych na posiedzeniu;  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXI/169/20 w sprawie przyjęcia „Raportu z wykonania 

Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Dobroń za lata 2018-2019”. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody 
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty: 

- Sekretarz Gminy Dobroń M. Rżanek poinformował, że Wójt gminy 
szczegółowo omawiał wyniki przetargu na gospodarowanie odpadami 

kolumnami z terenu gminy Dobroń. Stwierdził, że cały proces musi się 
bilansować, gmina nie może dokładać do systemu, ani na nim zarabiać. 

Została dokonana określona analiza, jeśli chodzi o ww. przetargu, a okres 

trwania umowy to 3 lata. Stawka związana z odbiorem odpadów jest 
szacunkowa, ponieważ nie wiem jak będzie wyglądała ściągalność opłaty od 

mieszkańców. Informowaliśmy, jak wygląda sytuacja z konkurencyjnością 
firm, które gospodarują naszymi odpadami, jest segregacja na określonych 

poziomach. Zaznaczył, że jeśli chodzi o gminy sąsiednie koszty wyglądają 

podobnie.   

-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 20/78/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/170/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 11 głosami „za”, 4 głosami 
„sprzeciwu” przyjęła uchwałę Nr XXI/170/20 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

stawki tej opłaty. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 

 
-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 20/79/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/171/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  
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- Bez radnego D. Korczaka, skład Rady 14 obecnych radych na posiedzeniu;  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 
projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 14 głosami „za” jednogłośnie 

przyjęła uchwałę Nr XXI/171/20 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli 

nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 
jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady 

komunalne w kompostowniku przydomowym: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
 

- Radna H. Grącka zaznaczyła, że nie osoby będą zwolnione z opłaty, tylko 
gospodarstwa domowe.  

 
-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 

odczytał pozytywną opinie nr 20/80/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/172/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 15 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXI/172/20 w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących 

bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia rodzaju 
dodatkowych usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

sposobu ich świadczenia oraz wysokości cen za te usługi: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel otworzył dyskusję. 
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-  Przewodniczący Komisji Rozwoju, Budżetu i Przestrzegania Prawa G. Minias 
odczytał pozytywną opinie nr 20/81/2020 Komisji w sprawie w/w projektu 

uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

- Brak dyskusji.  

- Został odczytany projekt uchwały nr XXI/173/20, do którego nie wniesiono 

uwag.  

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poddał głosowaniu 

projekt uchwały i stwierdził, że Rada Gminy 15 głosami „za” jednogłośnie 
przyjęła uchwałę Nr XXI/173/20 w sprawie określenia rodzaju dodatkowych 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, sposobu ich świadczenia 

oraz wysokości cen za te usługi. 

- Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

25. Przyjęcie wniosku do protokołu nr XX/2020 z sesji Rady Gminy: 

- Przewodniczący Rady Gminy w Dobroniu J. Szerffel poinformował, że nie 

wpłynęły do Biura Rady Gminny wnioski, bądź uwagi co do treści protokołu 

nr XX/2020 z sesji Rady Gminy w Dobroniu.  

 

26. Zamknięcie sesji: 

- Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
Gminy w Dobroniu J. Szerffel dziękując wszystkim za udział w sesji, zamknął 

obrady XXI/2020 sesji Rady Gminy w Dobroniu. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

      Protokołowała:                                           Przewodniczyła:                                                                   

 Inspektor ds. obsługi              Przewodniczący Rady Gminy w 

organów samorządowych                                      Dobroniu 

 

 Paulina Kaczmarek                Janusz Szerffel  
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Wykaz załączonej dokumentacji: 
 

Lp. Wyszczególnienie Il. stron 

1. Lista obecności radnych 1 

2. Informacja z realizacji zadań w zakresie 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie realizowanych 

przez Gminnych Zespół Interdyscyplinarny w Dobroniu 

5 

3. Sprawozdanie z działalności Dobrońskiego Centrum 

Kultury za rok 2019 
17 

4. Informacja z działalności Ochotniczych Straży 
Pożarnych działających na terenie Gminy Dobroń (PSP 

w Pabianicach; OSP z terenu gminy Dobroń) 

11+57;7 

5. Informacja z działalności Klubów Sportowych 

działających na terenie Gminy Dobroń za rok 2019-

2020 

3+3+2+1 

6. Informacja o realizacji inwestycji zaplanowanych na rok 

2020 na terenie gminy Dobroń 
5 

7. Opinia nr 20/74/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

1 

8. Opinia nr 20/75/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 

9. Opinia nr 20/55/2020 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska    

1 

10. Opinia nr 20/56/2020 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska    
1 

11. Opinia nr 20/57/2020 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska    

1 

12. Opinia nr 17/40/2020 Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Sportu    

1 

13. Opinia nr 9/13/2020 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji  2 

14. Opinia nr 20/76/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 

15. Opinia nr 20/77/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 
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16. Opinia nr 8/12/2020 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 2 

17. Opinia nr 20/58/2020 Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska    
1 

18. Opinia nr 20/78/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

1 

19. Opinia nr 20/79/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 

20. Opinia nr 20/80/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   

1 

21. Opinia nr 20/81/2020 Komisji Rozwoju, Budżetu i 

Przestrzegania Prawa   
1 

22. Zatwierdzony przez Przewodniczącego Rady Gminy 

porządek obrad XXI sesji 

1 

23. Informacja dla Sołtysów gminy Dobroń dotycząca XXI 
sesji RG w Dobroniu zatwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Gminy 

1 

24. Glosowania podczas XXI sesji Rady Gminy w Dobroniu  15 

25. Zaproszenia na sesje  

 

Protokół niniejszy obejmuje: 

1. Przebieg sesji   str.  1 - 18 

2. Przyjęte uchwały 

3. Załączniki jak wyżej     

4. Nagranie sesji – płyta  

 

 

 


